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Bevezető gondolatok 
 

A nyár szokás szerint a legnehezebb időszak az Alapítvány életében. Augusztus 1-20-ig zárva 

vannak az Egyetem épületei, illetve az ezt megelőző, illetve követő időszakban sincsenek 

alapvetően hallgatók a Kampuszon. Az Alapítvány életében a nyár mindig, így most is, a 

szabadságolások és a következő tanévi tervezés időszaka. Ugyanakkor idén számos változás történt 

az elmúlt évekhez képest. A következőkben röviden összefoglaljuk a legutóbbi beszámolónk óta 

eltelt időszakot. 

 

 

Személyi állomány 
 

Az Alapítvány oktatásszervezője pár évre kiesik a munkából, hiszen újabb gyermek édesanyja lett. 

Ezúton is köszönjük neki, hogy előre készülve erre átadott minden fontos információt és gyakorlati 

útmutatást Subosits Juditnak, aki idéntől az oktatás szervezésével is foglalkozik. 

 

Új alkalmazott felvétele helyett úgy döntöttünk, hogy önkénteseket keresünk gyakornoknak. 

Elsősorban a társadalomfölrajzzal foglalkozó hallgatóink érdeklődését keltettük fel, hiszen ők 

szívesen részt vesznek a pályázatokkal kapcsolatos ügyintézésben. Jelenleg is két gyakornok 

„dolgozik” nálunk, akik a pályázatok mellett a mindennapi ügyintézésben is segítenek. Az eddigi 

tapasztalataink nagyon jók, a gyakornoki rendszerünket szeretnénk fejleszteni, most is várjuk a 

jelentkezőket. 

 

 

Pénzügyi helyzet 
 

Az Alapítvány pénzügyi helyzetének stabilizálását és új alapokra helyezését még Hermán Dániel 

kezdte meg. Ez a folyamat mostanra látványos sikert ért el. A nehéz és alapvetően bevétel nélküli 

nyári időszakot különösebb probléma nélkül vészeltük át idén, partnereink véleményünk szerint 

elégedettek velünk. Természetesen még nem értük el azt a szintet, amit szeretnénk, hogy akár 

hallgatóinknak szóló teljesítményalapú és szociális ösztöndíjakat hirdessünk meg, de ha ilyen 

ütemben folytatódik az Alapítvány növekedése, akkor egy-két évben belül ez is megvalósulhat. 

Szintén örömteli példa a növekedésre, hogy a nyáron megrendezett mentor- és seniortábort az 

Alapítvány bonyolította le, jelentős anyagi támogatást is biztosítva a rendszernek. 

 

Alapítványunk jelenleg is folytatja azoknak a pályázatoknak a megvalósítását, amelyekről a 

korábbiakban beszámoltunk. A Nemzeti Együttműködési Alap támogatásával egy nagyon régóta 

tervezett beruházás is megvalósul és a gépparkunkat sikerül kicsit felfrissíteni. (Egy számla 

kiállítása vagy a nyomtatás sok esetben 10-15 percet is elvett már az elmúlt időszakban.) 

 

 

Hallgatói Bolt 
 

Az Alapítvány boltja a tavalyi évhez hasonlóan átalakításra került mire visszatértünk a nyári zárás 

után. Az ELTE ESZ KFT-vel ugyanakkor nem tudtuk tisztázni a félreértést, hiszen időközben 

végelszámolás alá került. Így jelenleg a végelszámolásért felelős személlyel egyeztetünk a bolt 

további sorsáról, addig is minden tevékenységünket a munkairodánkban folytatjuk. 

 



Rendezvények 
 

A hallgatói rendezvényszervezésben az Alapítvány minden segítséget megad a TTK és más karok 

polgárainak. Az eddigi legnagyobb gólyarendezvényt, a IV. Gólyahajót 4 HÖK összefogásával az 

Alapítvány bonyolította le. A rendezvényen minden szervező (ideértve a staff-ot is) önkéntesként 

dolgozott. Örömünkre szolgált, hogy ezt a csaknem 1000 fős rendezvényt valóban hallgatók 

szervezték hallgatóknak, szabadidejükben, anyagi érdekektől mentesen. Ezt az irányt véleményünk 

szerint érdemes erősíteni.  

 

Hasonló keretek között valósult meg a Fúzió buli és a Földes-környes barátságbuli a SOTE 

Klubban. Szeretnénk nagyobb hangsúlyt fektetni arra, hogy a hallgatói visszajelzések alapján tudjuk 

fejleszteni a rendezvényeket, a hallgatói igényeket mind jobban kiszolgálni. A IV. Gólyahajóról és a 

Földes-környes barátságbuliról ezért kérdőívet töltettünk ki a rendezvény utáni napokban, 

elektronikus formában. Ezekből nagyon sok hasznos információ leszűrhető. 

 

 

Előkészítők 

 

Az idén az előkészítőkre a tavalyi évnél többen jelentkeztek, több csoport is indulhatott ennek 

köszönhetően. A papíros kampány helyett egy előre kidolgozott elektronikus hirdetési terv szerint 

történt a népszerűsítés. Fontos változás a tavalyi évhez képest, hogy hetekkel korábban elkezdtük a 

tanfolyamokat, hogy kényelmesebb tempóban lehessen készülni az érettségire. Ezt a tavaly év végi 

tanári értekezlet alapján határoztuk el. 

 

 

Záró gondolatok 
 

A mostani Küldöttgyűlésen valószínűleg új kurátor választása válik szükségessé, hiszen Kálózi 

Attila már a nyáron jelezte, hogy szeretne lemondani kuratóriumi tagságáról. Amennyiben erről 

hivatalos értesítést is kapunk, azt továbbítani fogjuk a képviselőlistára is. Ugyanakkor mindenkit 

buzdítok arra, hogy amennyiben érez magában erőt arra, hogy az Alapítvány stratégiai döntéseinek 

meghozásába részt vegyen, jelentkezzen kurátornak. Aki ismer olyan személyt, aki szerinte 

alkalmas erre és TTK-s hallgató, ne habozzon értesíteni.  

 

Köszönjük, hogy elolvastad beszámolónkat, kérdéseiddel, észrevételeiddel keress minket 

bizalommal: 

 

Dukán András Ferenc    Kuti Péter 

alapelnok@ttkhok.elte.hu   alaptitkar@ttkhok.elte.hu 

+36305613913    +36305617708 
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